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                                                                                                                                      ŘÍJEN  2023  
MÍSTNÍ ZPRAVODAJ OBCE OUDOLEŇ

SLOVO STAROSTKY  
 

Vážení spoluobčané, 
     s příchodem podzimu nás v letošním roce ještě ne-
opouští letní hřejivé slunce, ale přesto se příroda začíná 
pozvolna převlékat do svých podzimních šatů. Měsíc ří-
jen nám přináší nejenom kouzlo zlatavých listů, ale také 
nabízí příležitost zpomalit tempo a věnovat se našim ro-
dinám a blízkým. Je to doba, kdy si uvědomujeme krásu 
změn, které se dějí kolem nás. A já vám přináším akti-
vity, které nás provázely uplynulý měsíc. 
     První školní den jsme slavnostně za přítomnosti ro-
dičů přivítali v základní škole 3 nové prvňáčky a popřáli 
jim hodně úspěchů na jejich cestě 
za vzděláním. Též jsem se zastavila 
i v dalších třídách a popřála všem žá-
kům i dětem ze školky úspěšný start 
do nového školního roku. Do školní jí-
delny jsme zakoupili konventomat a ro-
bot. 
     V měsíci září proběhlo výběrové ří-
zení na výstavbu vodovodních přípojek 
na Čtvrtích. Výběrová komise navrhla a 
zastupitelstvo schválilo firmu Jan Ma-
tějka, Ždírec nad Doubravou. V těchto 
dnech dojde k předání staveniště a 
předpokládáme, že co nejdříve zahá-
jíme výkopové práce a postupné napo-
jení na novou větev vodovodu. O sku-
tečném termínu budeme občany infor-
movat.  
     Firma STROM-SPECI z Polné pro-
vedla v letních měsících celkovou 

inventarizaci všech stromů umístěných na obecních po-
zemcích. Předala nám soupis všech 296 stromů s jejich 
základní charakteristikou a návrhem způsobu ošetření. 
Překvapilo nás, že většina stromů je zdravých, některé 
vyžadují pouze bezpečnostní řezy, na kácení je navr-
ženo kolem 20 stromů či keřů. Dále vytipovala různá 
místa v obci, na kterých doporučuje provést obnovu ze-
leně. Obecní zastupitelstvo se bude danou problemati-
kou zabývat na říjnovém zasedání. 
     Jsem moc potěšena, že koupaliště i horní zastávku 
máme opět v pořádku. Viníci se přiznali, nápisy odstra-
nili a omluvili se. Velice si vážím přístupu rodičů. 

Zástupci obce na Podoubravském víceboji. Foto: Soňa Zvolánková 
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    Začíná nám období přípravy na zimu, sklízíme úrodu 
ze záhonů a upravujeme zahrady. Již poněkolikáté upo-
zorňuji na rušení klidu v neděli. Opravdu je to nutné? 
Počasí nám všem zatím přálo ve všední dny i o sobo-
tách. Tak snad si můžeme sečení zahrady i řezání dřeva 
v neděli po poledni odpustit. Děkuji. 
     Na jaře letošního roku nás oslovila firma ČEZ Obno-
vitelné zdroje, s. r. o. s problematikou výstavby větrných 
elektráren. V sousedních obcích již proběhla setkání 
s občany, u nás proběhne v úterý 17. října od 17 hodin 
v zasedací místnosti obecního úřadu. Pokud vás daná 
problematika zajímá, neváhejte besedu navštívit. 
     V sobotu 30. září jsem se zúčastnila zájezdu Za krá-
sami naší vlasti, který uspořádal SDH a TJ SOKOL 

Oudoleň, tentokráte do Hluboké nad Vltavou a Teme-
lína. Byla jsem velmi potěšena obrovským zájmem a na-
plněným autobusem místních občanů – rodičů s dětmi. 
Super, že jste si našli čas a se svými dětmi vyrazili 
za poznáním. Stálo to za to! Děkuji paní Janě Kubátové 
za přípravu, průběh, starostlivost a obětavost, se kterou 
pro nás zájezdy chystá!  
     V našich domovech a rodinách jsme první říjnovou 
neděli oslavili posvícení. Doufám, že se vám vydařilo, 
sešli jste se se svými rodinami, příbuznými a známými 
a nechyběly tradiční posvícenské dobroty. 
     Mějme společně krásný a pohodový měsíc říjen.                                                      
                                Blanka Zvolánková, starostka obce 

− Kontrola usnesení - zasedání 13. 9. 2023 – bod č. 3: 
Žádost o zpevnění svahu: Bude provedeno zamě-
ření pozemku. 

− Kontrola usnesení - usnesení č. 4/7/2023 – Žádost 
o umístění laviček: V aleji budou umístěny 2 lavičky, 
dále 1 lavička v dolní části obce a 1 v horní části 
obce. Realizace proběhne na jaře 2024.  

− Zastupitelstvo bylo seznámeno s protokolem o ote-
vírání, posouzení a hodnocení nabídek v rámci vý-
běrového řízení na projekt: „Oudoleň – vodovodní 
přípojky v místní části Čtvrtě“. Do výběrového řízení 
se přihlásily 3 firmy: 
▪ STAVBY Toman s. r. o., U Sv. Jána 3827, Havlíč-

kův Brod, nabídková cena 482 534 Kč vč. DPH 
▪ Zdeněk Brabec, Okrouhlice, Babice 30, nabíd-

ková cena 476 276,99 Kč vč. DPH 
▪ Jan Matějka, Hamerská 381, Ždírec nad Doubra-

vou, nabídková cena 468 847,70 Kč vč. DPH. 
Zastupitelstvo na základě doporučení hodnotící ko-
mise schvaluje provedení projektu „Oudoleň – vodo-
vodní přípojky v místní části Čtvrtě“ firmou Jan Ma-
tějka, Hamerská 381, Ždírec nad Doubravou, 
za cenu 468 847,70 Kč vč. DPH a pověřuje starostku 
podpisem smlouvy o dílo.   

− Zastupitelstvo schvaluje pronájem kulturního domu 
fyzické osobě za účelem pořádání svatby ve výši 
9 000 Kč s DPH.    

− Zastupitelstvo bere na vědomí stav peněžních pro-
středků na účtech k 22. 8. 2023: 
ČSOB Poštovní spořitelna 1 366 505,27 
ČSOB, a. s.                         10 191 034,72 
Česká spořitelna, a. s.           1 048 618,53 
Česká národní banka    926 179,48 
Celkem                                13 532 338 Kč. 

− Zastupitelstvo bylo seznámeno a bere na vědomí 
Závěrečný účet Svazku obcí Podoubraví za rok 
2022.  

− Zastupitelstvo bylo seznámeno a bere na vědomí 
Závěrečný účet Svazku obcí Přibyslavska za rok 
2022.  

− Zastupitelstvo bylo seznámeno a bere na vědomí 
Závěrečný účet Svazku obcí Plynofikace obcí Borov-
sko za rok 2022.  

− Různé - zastupitelstvo bylo seznámeno: 
▪ s nabídkou komunikačního systému Munipolis. 
▪ se žádostí Oblastní charity Havlíčkův Brod o fi-

nanční příspěvek. 
▪ s informacemi týkajícími se projektu „Ozelenění 

obce“, stavebních pozemků, požární nádrže a 
obecního lesa. 

▪ s návrhem zatravnit hřiště v dolní části obce. 
▪ s návrhem projektu rekonstrukce školní jídelny. 
▪ s termínem zasedání zastupitelstva ve středu 

18. 10. 2023 od 18.00 hodin. 

Z PODOUBRAVSKÉHO VÍCEBOJE JSME 

DOVEZLI PĚKNÉ 7. MÍSTO 
 

     Podoubravský víceboj přivedl starosty, místostarosty 
a zastupitele ze Svazku obcí Podoubraví do Rušinova, 
kde se uskutečnil již 16. ročník netradičního sportovního 
klání, které mělo nejenom ukázat dovednosti 

představitelů obcí v šesti disciplínách, ale také posílit 
pouta mezi obcemi a zvýšit společenskou soudržnost.  
     V sobotu 9. září přivítal starosta obce Rušinov pan 
Pavel Šimon 21 družstev, což byl rekordní počet 
v účasti. Na startovní čáře obdrželo naše družstvo v se-
stavě Blanka Zvolánková, Pavel Veselý, Michal Blažek, 
Martin Antl a Roman Zelenka pokyny a kartičku na body. 

ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE DNE 13. 9. 2023 

 

 

 

OBECNÍ ÚŘAD INFORMUJE… 

, 

 

 

P O Z V Á N K A 
 
 

na zasedání Zastupitelstva obce Oudoleň, 
které se bude konat ve středu 18. 10. 2023 od 
18.00 hodin v zasedací místnosti obecního 
úřadu.  
 Program: 

1. Zahájení 
2. Kontrola usnesení 
3. Záměr změny smlouvy o zemědělském 

pachtu č. 4/2023 
4. Záměr pronájmu č. 5/2023 
5. Dodatek č. 1 ke Smlouvě č. 2022/08626  
6. Projekt: Ozelenění obce 
7. Obecně závazné vyhlášky obce 
8. Výroční zpráva ZŠ a MŠ Oudoleň 
9. Rozpočtové opatření č. 10/2023  
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Na trase, která nás provedla velmi malebnou vesničkou v pod-
hůří Železných hor, jsme na stanovištích plnili rozmanité úkoly:  
1. TREF SE – míčem jsme kopali na terč  

2. LORENC – zvládli jsme slalom s kolečkem se zavázanýma 

očima 

3. SANITKA – poskytli jsme první pomoc 

4. KRTEČEK – zvládli jsme skvělý slalom s minibagrem 

5. IQ – vyplnili jsme test o historii a současnosti obce Rušinov 

6. MUŠKA – stříleli jsme ze vzduchovky na pouťové růže. 

     Nejvíce se nám dařilo v první pomoci, v jízdě s minibagrem 
a test jsme napsali na plný počet bodů!  
     Před vyhlášením výsledků proběhla i starostovská soutěž 
pod názvem STAROSTOVSKÝ ÚŘEDNÍ ŠIML – během 
30 vteřin uvázat kravatu a napsat co nejvíce podpisů. 
     Na konci celého sportovního odpoledne proběhlo vyhlášení 
víceboje. Všechny týmy obdržely diplomy a pěkné ceny. Naše 
družstvo skončilo na krásném 7. místě.  Vítězství patřilo týmu 
obce Rušinov. Na druhém místě skončila Libice nad Doubra-
vou, třetí byla Chotěboř.  
     Obec Rušinov se vzorně postarala o super zázemí pro sou-

těžící i diváky. Organizátoři zajistili nejenom pěkné sou-
těže, ale také výborné domácí koláčky, několik stánků 
s občerstvením a další doprovodný program s hudební 
skupinou MUDrBAND.  
     Celá akce proběhla za krásného letního počasí, v pří-
jemné přátelské a uvolněné atmosféře. Rodiny a přátelé 
soutěžících povzbuzovali při disciplínách a fandili. Byla 
to skvělá příležitost k setkání, soutěžení a navázání no-
vých vztahů či přátelství. Příští rok se setkáme na 
17. ročníku v Klokočově. Našim soutěžícím i fanouškům 
děkuji za příjemné strávení sobotního odpoledne.                        
                                                          Blanka Zvolánková

SENÁTOR JAN TECL NAVŠTÍVIL NAŠI OBEC 
     Ve středu 20. září se vydal na Vysočinu senátor 
Mgr. Jan Tecl a zavítal i k nám do Oudoleně. V dopoled-
ních hodinách ho představitelé obce velmi srdečně při-
vítali na obecním úřadě. Během hodinové návštěvy na-
vštívil obecní úřad, základní školu, mateřskou školu, kul-

turní dům a poštu, na které ho če-
kalo překvapení. Za přepážkou 
seděla totiž paní Jana Benáková, 
kterou před lety pan Tecl jako mla-
dík zastupoval a na Oudoleň vždy 
v dobrém vzpomínal.  Milé a do-
jemné setkání. Návštěvu jsme za-
končili v místní hospůdce, kde 
jsme s panem senátorem při vý-
borném občerstvení od paní Jany 
Stránské diskutovali ohledně čin-
nosti a rozvoje naší obce. Moc se 
mu u nás líbilo a pochválil nás☺. 
Na oplátku jsme přijali pozvání do 
Senátu Parlamentu České repub-
liky na prohlídku s odborným vý-
kladem.  
     Děkuji všem, kteří se postarali 
o průběh setkání.  

Blanka Zvolánková

Foto: Jana Plíhalová 

Foto: https://www.jantecl.cz/ 
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A OPĚT VANDALISMUS, TENTOKRÁTE V NAŠÍ ALEJI… 
     S lítostí vás musím seznámit s dalším vandalismem, který tentokráte zahrnuje úmyslně 
poničený stromek a ulámané keramické popisky stromků v naší ovocné aleji ke křížku. Vždy 
si kladu otázky: Proč? Komu naše alej vadí? Co dotyčnému tento čin přináší?  
      Alej jsme společně vysázeli, dělá nám velkou radost, v současné době zastupitelstvo plá-
nuje umístit do aleje lavičky. Má to všechno cenu, když se najdou tací, kteří nám naše dílo 
poničí?  
    Vyzývám všechny občany, kteří by měli jakékoli informace k tomuto přestupku, aby se 
obrátili na vedení obce. Společně můžeme identifikovat pachatele a zabránit dalším inciden-
tům. 
     Děkuji za spolupráci.                                                                                    Blanka Zvolánková 

BAZÁREK BYL ÚSPĚŠNÝ 

Podzimního bazárku se zúčastnilo 16 prodejců. Celkem 
se prodalo oblečení za 7 575 Kč. Děkujeme, že pomá-
háte šetřit životní prostředí. 
   

VÝVOZ POPELNIC KAŽDÝ TÝDEN  

Firma AVE CZ odpadové hospodářství, s. r. o., provo-
zovna Žďár nad Sázavou, od měsíce října vyváží po-

pelnice každý týden ve čtvrtek.  
 

PRAVIDELNÉ ODEČTY ELEKTROMĚRŮ 
ČEZ Distribuce, a. s., si vás dovoluje informovat, že její 
pracovníci budou v termínu od 6. 10. do 19. 10. prová-
dět v naší obci pravidelné odečty elektroměrů. Dovoluje 
si vás proto požádat o umožnění volného a bezpečného 
přístupu k elektroměru. Z důvodu bezpečnosti pracov-
níků vás také žádají o zabezpečení psů po dobu reali-
zace návštěvy.  
 

KONTEJNER NA VELKOOBJEMOVÝ ODPAD  
Ve dnech 20. - 22. 10. bude za kulturním domem umís-
těn kontejner na velkoobjemový odpad. Kontejner je ur-
čen například na staré matrace, koberce, zrcadla, umy-
vadla, linoleum apod. Není určen na nebezpečný od-
pad, např. pneumatiky, nebo elektroodpad. 
 

ODSTÁVKA ELEKTŘINY 
ČEZ Distribuce, a. s. upozor-
ňuje na odstávku elektřiny 
dne 30. 10. od 7.00 do 17.00 
hodin. Plánovaná odstávka zahrnuje tyto domy čp. 1 – 
10, 12, 14, 15, 61, 62, 64, 65, 66, 68, 69, 71, 75, 77, 78, 
81, 83, 86, 87, 89, 101, 102, 103, 104, 110, 112, 113, 
116, 117, 118, 121, 127, 128, 130, 137, 139, 151, 154, 
155, 156, 160, č. evid. 207 a pozemky p. č. 152/20, 
152/21, 160/82, 160/86, 297/7 v k. ú. Oudoleň.  
 

SVOZ NEBEZPEČNÉHO ODPADU 
V úterý 31. 10. od 15.55 do 16.15 hodin proběhne 
u montované haly v dolní části obce svoz nebezpeč-
ného odpadu a elektrozařízení. 
Mezi nebezpečný odpad patří: baterie, akumulátory, 
pneumatiky, lepidla a pryskyřice, odmašťovací pří-
pravky, přípravky na hubení hmyzu, hlodavců a plevelu, 
zářivky a výbojky, nádoby od sprejů, zahradní chemie, 
mazací oleje a tuky, ředidla a barvy, léky a teploměry 
apod.  
Tento svoz není určen k odvozu velkoobjemových od-
padů. Termíny svozů jsou firmou organizovány tak, aby 
měli občané možnost ve stanovenou dobu odpad při-
nést a rovnou uložit na svozová vozidla.  

VÍTÁME VÁS VE ŠKOLCE  
     Po letních prázdninách jsme se opět sešli ve školce. „Září, září, 
na léto jde stáří“… takto začíná písnička, kterou jsme se během mě-
síce září učili s dětmi. Také děti jsou o rok starší. Letošní školní rok 
máme ve třídě sedm předškoláků, pět holek a dva kluky. Dohromady 
je nás ve školce čtrnáct. 
     Celý tento školní rok budeme pracovat s pohádkami. Začali jsme 
s první veršovanou pohádkou Princeznička na bále... Děti se po-
mocí prožitkového učení seznámily s vlastnostmi a využitím bram-
bor. Zdokonalily svoji pohybovou koordinaci při tanci a v překážkové 
dráze. Navlékaly korálky pro princeznu a třídily brambory podle ve-
likosti, ale hlavně si prakticky vyzkoušely vybírat brambory. Vydali 
jsme se totiž na pole, kde si děti s velkým nadšením zkusily bram-
bory vykopat. Tímto děkujeme Plíhalům za jejich čas a ochotu dětem 
vše prakticky ukázat.  
     Povyprávěli jsme si naše zážitky z prázdnin, které pak děti také 
výtvarně ztvárnily. Hráli jsme smyslové, motorické a hudebně – po-
hybové hry (např. chyť míček - reakce na své jméno, pošli míček 
kamarádovi - reakce na svoji značku, „židličkovanou“ – reakce na 
smluvený signál). Děti také zajímalo, kam „odešli“ naši loňští před-
školáci. Zjistili jsme, že se z nich stali prvňáčci. Proto jsme se za nimi 
vypravili do školy. S hrdostí nám ukazovali svoji první jedničku v pra-
covním sešitě.   
      Měsíc září bývá zasvěcen nastavení společných pravidel soužití 
ve  třídě  a  v  okolí  školky. Připomínali  jsme  bezpečné  chování při 

ZÁKLADNÍ ŠKOLA A MATEŘSKÁ ŠKOLA OUDOLEŇ 

 

Ochutnávka ovoce ze školní zahrady.  

Foto: Učitelky MŠ 
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běžných i pracovních činnostech, jak za-
cházíme s hračkami. K tomu nám poslou-
žili maňásci Míša a Máša, kterým děti po-
radily, jak se k sobě mají správně chovat 
(pravidla slušného chování). Díky dětem 
spolu maňásci zase kamarádí, a dokonce 
s námi, ve své vlastní postýlce, odpočívají 
i po obědě. K relaxaci při odpočinku kromě 
pohádky pomáhají dětem usnout také po-
hádkové postavičky na povlečení. Pro 
holky Víla Amálka a pro kluky Maxipes Fík. 
To se nám to po obědě odpočívá!  
      S dětmi jsme si ve třídě vytvořili Strom 
přátelství, na který děti obtiskly svoje 
dlaně temperovými barvami.  Aby nikdo 
nezapomněl na to, že ve školce je každý 
důležitý. 
     Ve školce jsme také přivítali pana 
Marka Pilnáčka, se kterým jsme strávili 
dopoledne v rámci polytechnické výchovy 
s názvem Dřevíčkova dílna. Zahrada ma-
teřské školy se tak proměnila v truhlářskou 
dílnu. Nejdříve jsme vyslechli, jak máme 
pracovat s nástroji, abychom si neublížili. Dětem byly představeny veškeré nástroje a přístroje. Z připraveného poloto-
varu si každý vyrobil svoji hračku, kterou si pak mohl vzít domů.  
      Slunečné zářijové dny jsme radostně využili k pobytu v přírodě. Chodili jsme na delší procházky po naší vesnici, ale 
také jsme pozorovali první stopy podzimu. Na zahradě MŠ pak hlavně kluci použili ke svým hrám pískoviště, holky zase 
„vařily“ dobroty ve své blátivé kuchyňce. 
Společně jsme si pak pochutnali na jablíčkách a švestkách ze stromů naší zahrady.                             Paní učitelky z MŠ 
 

VE ŠKOLNÍ DRUŽINĚ JSME ZAHÁJILI ŠKOLNÍ ROK 
     Na úvod nového školního roku jsme si ve školní družině 
zahráli seznamovací hry, vytvořili jsme si pravidla, pobavili 
se o letních prázdninách. 
     Při hezkém počasí (což bylo v září prakticky každý den) 
chodíme na procházky nebo na školní zahradu, kde mají děti 
velké sportovní vyžití - mohou tu hrát fotbal, vybíjenou, vařit 
v kuchyňce, otevřít si restauraci, stavět si z písku. Vyzkoušeli 
jsme si také hru "kamínky" nebo jiným názvem "sudá nebo 
lichá". 
       Pracovali jsme s časopisy - vystřihovali jsme a lepili 
obrázky, vymýšleli příběhy. 

      Tématem měsíce září byla doprava. 
Bavili jsme se o tom, jak se bezpečně 
chovat na silnici, zopakovali jsme si 
důležité dopravní značky, na obrázcích 
hledali vhodné a nevhodné chování 
v různých situacích spojených s dopravou.                                       
                                                 Učitelky ZŠ 
 

DŘEVÍČKOVA DÍLNA – POSTŘEHY 

ŽÁKŮ: 
Vyrobila jsem nůž a malé děti vyráběly 
autíčka a pistole. Nejdřív jsem obrousila 
nůž, vyřezávali jsme detaily a vrtali jsme 
dírky. Používala jsem brusku, vrták, pilku, 
brusný papír. Dílnička se mi líbila moc. 
Elenka 
Prvně jsme si vzali dřívka, která byla 
z dubu, potom jsme si obkreslili tvar, který 
chceme vyříznout. Bea 
Vyrobila jsem nůž. Vyřízla jsem obloučky, 
potom  jsem  to obrousila  a  vyvrtala dírky 

Koukejte, co jsme vyrobili z brambor. Foto: Učitelky ZŠ 

Foto: ZŠ 

Foto: ZŠ 
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z obou stran. Potřebovala jsem smirkový papír, vrták a kulatý pilník. Bylo to super, nejvíc mě bavilo pilovat. Barča 
Začal jsem tím, že jsem si vzal olšový polotovar, opiloval jsem ho, pak jsem si vyvrtal drobné detaily a na rukojeť jsem 
namotal provázek. Použil jsem k tomu pilník, vrtačku a lupínkovou pilku. Moc mě to bavilo. Tonda     

     Zdravotní stav učitelstva byl dobrý. Školní děti oudo-
leňské prodělaly však dvě infekční nemoce epidemické. 
Spalničkami stonaly děti od 20. prosince 1926 do konce 
ledna 1927. Zameškáno bylo nemocí přes 900 půldnů a 
postiženo bylo 55 dětí. Druhá epidemie chřipková vy-
pukla v prvé polovině února a trvala do konce března. 
Stonalo 37 dětí, které zameškaly 556 půldnů.  
      Dne 9. dubna 1927 navštívil naši školu okresní 
školní inspektor p. Rudolf Šečka. Pobyl v Oudoleni do-
poledne, ve Slavětíně odpoledne. S činností učitelstva 
a s prospěchem žactva byl spokojen. K vyučování podal 
mnohé meth. rady. Opětně konstatoval však neudržitel-
nost budov a vnitřního zařízení i úpravu vedlejších míst-
ností v Oudoleni a v Slavětíně.  
      Dne 22. května konala se společná schůze obec-
ního zastupitelstva v Oudoleni a Slavětíně, místní školní 
rady, zástupců okresního školního výboru, okres. 
správní komise a obec. zastupitelstva z Borové, kteráž 
svolána okresním školním výborem do hostince p. Stej-
skala. Přítomný školní inspektor, p. Rudolf Šecha, 
v dlouhé řeči nastínil dějiny zdejší školy, která jest již po 
67 let umístěna v budovách hygienicky naprosto nevy-
hovujících a z hlediska pedagogického úplně nedosta-
tečných. Tlumočil stanovisko okres. škol. výboru a zem. 
škol. rady, že jediným východiskem z tohoto stavu jest 
novostavba školní budovy a to čtyřtřídní v horní části 
Oudoleně. 
     Při rušné debatě, jíž zúčastnili se mnozí přítomní, 
ukázalo se, že Slavětínští nechtějí naprosto přistoupiti 
na toto vyřešení reklamujíce pro sebe zachování a osa-
mostatnění své školy. Obě obce však shodovaly se 
v tom, že uznávají potřebu nové školy. Souhlasí i s tím, 
aby založen byl fond na stavbu školy.  

     Dne 3. června zavítala k nám zdravotně výchovná 
jednotka Československého Červeného Kříže, kteráž 
pořádala odpoledne pro děti, večer pro dospělé, před-
nášky z oboru zdravotnictví s filmy v sále u p. Stejskala 
k tomu učitelstvem upravené.  
      Během roku vyšly tyto zákony, výnosy důležitějšího 
rázu a nařízení školních úřadu: 
Zkrácené hodiny dopoledního vyučování zavedeny po-
kusně od 1. listopadu 1926, kteráž změna potrvala až 
do konce roku takto: Hodina první od 8.30 do 9.15 h, 
druhá 9.20 – 10.15, třetí 10.30 – 11.15 a čtvrtá 11.20 – 
12.05. 
Vydány instrukce pro úpravu a udržování školních za-
hrad. 
Děti mají nakupovati svoje potřeby jen domácího pů-
vodu.  
      Místní školní rada zdejší kromě obvyklých dotací vy-
konala tyto větší opravy: Dala úplně přestavěti a žum-
pami opatřiti oba záchody u školních budov a zakoupila 
troje stáložárná kamna „Fenom“ do všech tříd. Slíbená 
pumpa, jejíž stavba byla povolená, zase se odložila, 
takže nadále škola je bez pitné vody.  
      Hedvábnický spolek v Hradci Králové daroval škole 
50 sazenic moruše bílé k prvnímu pokusu o pěstování 
bource morušového s brožurou o chovu, který bude po 
vzrůstu stromků morušových zaveden.  
      Prostřednictvím české Divise Českosl. Červeného 
Kříže darovaly řecké děti zdejšímu Dorostu Č.Č.K. 
25 krabic korinthských hrozinek.  
      Knihovna chudých obdržela od pořadatelů tkalcov-
ské zábavy částku 51 Kč 50 ha.  
      Firma J. Schicht darovala škole postup výroby mý-
dla, svíček a pokrmového tuku s brožurami.  
  (V ukázce je zachována původní pravopisná úprava.) 

Ráchel René Russellová: DENÍK MIMOŇKY – Pří-

běhy z neslavnýho života  
     Víte, co je ze všeho nejhorší? Když 
místo mobilu dostanete deníček. 
Takže mi nezbylo než si do něj psát. 
Co? Všechny trapasy a úlety z mého 
ubohého života. Nestačí, že táta se živí 
hubením brouků a jezdí po městě s gi-
gantickým švábem na střeše. Ještě mě 
díky téhle práci protlačil na prestižní 
soukromou školu, kam vůbec, ale vůbec nezapadám. A 
školní kráska MacKenzie, dokonalá holka, co má 
všechno, mi dělá ze života peklo. Ať se snažím být se-
bevíc cool, mám čím dál víc pocit, že jsem prostě 
MIMOŇKA! 
(V knihovně naleznete i další příběhy „MIMOŇKY“.) 
     

Viktorie Hanišová: HOUBAŘKA    
      Co všechno se dá najít v lese? Sára žije ve staré 
chalupě na Šumavě a živí se sběrem hub. Každé ráno 
si obuje letité pohorky, popadne košík s utěrkou, 
v kapse pohladí ostrý nožík a vyrazí. Už sedm let chodí 

po stejné trase, sedm let od jara do podzimu sbírá 
houby na týchž místech a prodává je za pár stovek 
jedné hospodě. Jako dobrovolná poustevnice se s ni-
kým nepřátelí ani neopouští Pošumaví. Jen občas vy-
razí za psychiatričkou do Plzně přesvědčit ji o svém vy-
rovnaném duševním stavu. Zpráva o matčině smrti 
proto Sářin život příliš nezmění. Zúčastní se pohřbu, se-
tká se s bratry, kterým se už dávno odcizila, a vrátí se 
zpátky do lesa. Jenže co se zdá jako nepatrnost na po-
vrchu, bouřlivě bují pod ním. Dědické řízení do jejího ži-
vota navrátí rodinu, která ji zavrhla. A domek se po-
stupně rozpadá. Obchody nejdou. 
Začíná být jasné, že Sára bude 
muset svůj dosavadní způsob života 
opustit. A jedinou cestou ven je 
přestat odvracet oči od toho před-
chozího.  
      Viktorie Hanišová zpříma a záro-
veň citlivě měří, co vydrží dětská 
duše a kde jsou hranice rodiny. Ro-
mán Houbařka je příběh předem ne-
úspěšného pokusu utéct traumatu. 

HISTORIE – PAMĚTNÍ KNIHA ŠKOLNÍ 

  

NÍ ŠKOLY V OUDOLENI - POKRAČOVÁNÍ 

 

OBECNÍ KNIHOVNA OUDOLEŇ - NOVINKY 

  

NÍ ŠKOLY V OUDOLENI - POKRAČOVÁNÍ 
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OHLÉDNUTÍ ZA HASIČSKOU SOUTĚŽÍ V KRÁTKÉ VSI  
      V sobotu 2. září se hasiči zúčastnili v rámci oslav 720 let od 
založení obce a 120 let od založení SDH netradiční soutěže 
v Krátké Vsi. Po nástupu a slavnostním průvodu byly zahájeny 
požární útoky. A v čem byly netradiční? Všichni členové soutěž-
ního družstva museli jednak dokázat, že umí nejen rychle hasit 
požár, ale také žízeň, a tak po startu museli vypít 0,5 l (ženy 0,3 l) 
piva nebo pita a dále provést křížení proudu, takže levý proud 
mířil na pravý terč a pravý proud na terč levý.  
      Za naši obec se soutěže zúčastnilo jedno družstvo žen a dvě 
družstva mužů. Ženám se podařilo získat pěkné 3. místo, ale 
mužům se, i přes všechnu snahu, bohužel nedařilo. Snad se bude 
na příští soutěži dařit lépe.  
 

POSLEDNÍ SOUTĚŽ V TÉTO SEZONĚ 
      Dne 16. 9. se konal tradiční Memoriál Pavla Matalíka 
v požárním útoku, kterého se zúčastnila dvě družstva našeho 
SDH. Všechny týmy měly dva pokusy, kdy nejprve odběhli 
muži, a po zkrácení dráhy je následovaly ženy. Tentokrát 
se družstva střídala na dvou základnách. Za družstvo 
mužů nastoupili: D. Zelenková, T. Bačkovský, R. Zelenka, 
L. Musil, J. Bačkovský, J. Kubát a J. Polívka. Toto družstvo 
si vybojovalo 6. místo z celkových 7 týmů. 
      Po úpravě dráhy jako druhé startovaly ženy ve složení: 
D. Zelenková, A Wasserbauerová, R. Zelenka, 
H. Zelenková, I. Bencová, K. Kubátová a N. Zelenková. 
Toto složení si odneslo diplom za 5. místo z celkových 
6 družstev. 
     Při vyhlášení byl ještě oceněn pan Jaroslav Polívka, 
a to jako nejlepší proudař. 
     Celá soutěž se nesla ve skvělém sportovním duchu a 
již se těšíme na další, v pořadí 5. memoriál. 
      A protože touto soutěží skončila naše sportovní 
sezona, chtěla bych všem poděkovat za skvělou 
reprezentaci nejen našeho SDH, ale celé obce. Je úžasné sledovat nasazení a houževnatost členů a nejen jich. Doufám, 
že si zase v příštím roce zaběháme. Všem ještě jednou díky!                                         Za SDH Oudoleň Hanka Zelenková 
 

TRADIČNÍ POZNÁVACÍ ZÁJEZD TENTOKRÁT 

ZAMÍŘIL DO JIHOČESKÉHO KRAJE  
       Poslední zářijovou sobotu vyrazilo 50 účastníků zá-
jezdu na autobusový výlet ZA KRÁSAMI NAŠÍ VLASTI.  
      Letošní rok jsme navštívili Jihočeský kraj, konkrétně 
ZOO a zámek v Hluboké nad Vltavou a jadernou elektrárnu 
v nedalekém Temelínu.  
      Zoologická zahrada se rozprostírá na ploše 4,5 ha a 
svůj domov tady nalezlo okolo 260 druhů zvířat. Jsou zde 
vydry říční, pestrobarevné vodní ptactvo, tygr ussurijský, 
vzácný medvěd plavý, los evropský a spousta dalších. Mů-
žete si projít expozici Českého lesa, na vlastní kůži zažijete 
tropický deštný prales či svět afrických savan. Strávili jsme 
zde přibližně 2,5 hodiny příjemného odpočinku.  
     Z centrálního parkoviště jsme se nechali k zámku vyvézt 
vláčkem, což bylo pro mnohé velkým zážitkem. Zde jsme 
měli spoustu času prohlédnout si zámecký park, nádvoří 
zámku a zámeckou věž. Všichni vystoupali 245 schodů a 
odměnou nám byly krásné výhledy. Poslední prohlídku jsme absolvovali v jaderné elektrárně Temelín. Společně jsme 
usedli v kinosále do pohodlných křesel a hodinový program mohl začít. Nejdříve jsme se dozvěděli o historii výstavby 
jaderné elektrárny, poté technické informace ohledně výroby elektrické energie a další informace. „TOP“ bylo nasazení 
brýlí a sluchátek v kinosále, abychom se mohli virtuálně podívat do vnitřních prostor elektrárny. No, byla to krása nechat 
se vynést až na vrchol chladících věží a dívat se do okolí.  
     Počasí nám přálo, deštníky a pláštěnky nikdo nepotřeboval. Věřím, že všichni byli spokojeni a těší se na příští rok 
na hrad Karlštejn, lom Amerika a Koněpruské jeskyně.                                                                                   Jana Kubátová 

SBOR DOBROVOLNÝCH HASIČŮ OUDOLEŇ 

 

Zdálo by se, že to nemůže být problém,  

ale když je to na povel... Foto: DZ 

Nejlepší proudař soutěže. Foto: Moni Stará 

Nejmladší účastník zájezdu. Foto: Jana Kubátová 
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ZÁVOD POŽÁRNICKÉ 

VŠESTRANNOSTI A BRANNOSTI 
      V sobotu 7. 10. v 11:45 jsme po tříleté 
odmlce vyjeli na podzimní závod. Na místo 
určení, do Malče, nás dovezla dodávka 
s řidičem Romanem, cestu zpět neměl jed-
noduchou, protože vezl auto plné "bab" 
a ty jsou velice pěvecky nadané a ve zpěvu 
vytrvalé. Kačenkou nás na místo a zpět do-
vezl Radek.   
      Tato soutěž pro nás byla nová i v tom, 
že vyšly nové směrnice k tomuto závodu 
a museli jsme se učit jak nové uzly, tak 
i nové značky, zdravovědu, krizové situa-
ce, obsah evakuačního zavazadla, záchra-
nářskou uličku a používání krizových tele-
fonních čísel. Ručkování přes lano a 
střelba ze vzduchovky zůstala dle starých 
pravidel.  
      Počasí bylo jako stvořené na běh a 
po prezenci na základně u malečského fot-
balového hřiště již někteří z nás vyrazili na 
start. Časy startů jsme měli pevně 

dané. Za Oudoleň nastoupilo na trať druž-
stvo mladších, vybíhalo v 13:10 hodin, slo-
žení hlídky bylo: Terezka A., Markétka F., 
Janička Z., Tomík A., Jiřík S. a náhradník 
Jindra R. Trať zvládli v pohodě a celkové 
umístění bylo krásné 22. místo z 29 startu-
jících.   
    Starší družstvo „K“ startovalo ve 13:35 
hodin ve složení: Jenda B., Jenda S., Toník 
R., Fanda R. a Pavlík K. (vypůjčený náhrad-
ník z SDH Jitkov). I toto chlapecké družstvo 
trať zvládlo a umístilo se na pěkném 
18. místě z 27 zúčastněných. 
      Naše druhé starší družstvo „L“ starto-
valo v 13:55 hodin a bylo dívčí ve složení: 
Míša Z., Natka Z., Evča R., Emča Z. a Emča 
H. Děvčata se nezalekla ostatních družstev 

a vybojovala parádní 10. místo z 27. 
Nutno dodat, že děvčata měla nejlepší 
střelbu ze všech zúčastněných družstev. 
Výsledné časy i trestné body byly těsné a 
o výsledném umístění rozhodovaly body 
i desetiny. 
     Na cestu zpět děti obdržely malý balí-
ček s drobnostmi, který dostaly od vedou-
cích.  
     Všechny děti zaslouží pochvalu 
za úspěšné reprezentování, slušné cho-
vání a vystupování, což na startu ocenili 
i rozhodčí. 
      Budeme se těšit na dalších schůz-
kách, na lampionové stezce a také na jar-
ním kole hry Plamen.           Vedoucí SDH  

(Fotografie: Eva Rosická) 
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NOVINKY V PRACOVNÍM PRÁVU  
       Od 1. října se mění zákoník práce. Za-
pracovali jsme směrnice EU, našli shodu 
mezi zaměstnanci, zaměstnavateli a politi-
kou vlády. Zavádí se výhody pro pracující 
rodiče a pečující osoby, upravuje se práce 

na dálku, zavádí náhrady nákladů spojené s home-
office nebo možnost elektronického doručování doku-
mentů. A je toho více. 
      Na některé úpravy se pohlíží s typickou českou ne-
důvěrou. Samozřejmě, jak jinak. Za sebe ale říkám, že 
se těchto změn nebojím. Naopak výhody pro maminky 
a tatínky, kteří musí při práci zároveň hlídat dítě, je něco, 
co pomůže skloubit rodinný a pracovní život. Výrazně si 
polepší i dohodáři, kteří se přiblíží zaměstnancům s kla-
sickou smlouvou.  
      Právě DPČ a DPP jsou českou specialitou, kterou 
snad kromě Slovenska v Evropě nenajdeme. Dohody 
o pracovní činnosti a dohody o provedení práce jsou fle-
xibilní pro zaměstnavatele i dohodáře. Novela zákoníku 

práce zlepšuje postavení dohodářů tím, že jim přidává 
některá práva nebo možnost si tato práva v dohodě 
upravit.  
      A tak bude mít nově dohodář právo znát dopředu 
rozvrh práce. Pokud se nedohodne jinak, měl by mít ale-
spoň tři dny dopředu jasno, kdy bude pracovat. Stejně 
tak bude moci využít překážek v práci na straně zaměst-
nance, aby si mohl dojít třeba k lékaři. Tato doba se pak 
započte pro účel výpočtu dovolené. A to je další novinka 
– nárok na dovolenou po splnění zákonných podmínek. 
Významná je i možnost požádat o přechod z DPČ/DPP 
na klasický pracovní poměr, pokud práce pro zaměst-
navatele trvala zákonem stanovenou dobu. Zaměstna-
vatel může odmítnout, ale musí tak učinit písemně do 
jednoho měsíce.  
      Suma sumárum to vidím pozitivně. Ano, přidávají se 
dohodářům výhody, a ano, vznikají některé nové povin-
nosti zaměstnavatelům. Je to ale z toho důvodu, že se 
narovnávají podmínky a zavádí férovější přístup mezi 

oběma stranami.                                                  Eva DECROIX  

SEDM ZPRÁV Z VYSOČINY: 

PO KOLEJÍCH JEZDÍ NOVÉ 

VLAKY, ROZŠÍŘÍ SE 

TERÉNNÍ PEČOVATELSKÁ 

SLUŽBA A OPRAVUJE SE OPĚT VÍCE SILNIC 
 
      Do škol na Vysočině nastoupilo začátkem září 
více než 67 tisíc žáků a studentů. Většina škol vy-
užila měsíce volna na plánované opravy a údržbu. 
Stejně tomu bylo u většiny středních škol, které zři-
zuje Kraj Vysočina. Během letošního roku do oprav, 
modernizací i novostaveb pro školství investujeme 
více než půl miliardy korun. Další peníze čerpáme 
z Evropských fondů. Mezi naše největší stavby patří 
novostavba dílen SPŠ a SOU Pelhřimov na Křemeš-
nické ulici nebo dílenský komplex SŠPTA Jihlava na 
Polenské ulici, rekonstrukce domova mládeže pro 
SUPŠ Helenín, ale i citlivá oprava památkově chrá-
něného objektu VOŠ a SOŠ Bystřice nad Pernštej-
nem. 
 

Pohodlně vlakem: Na Vysočině už jezdí všech šest 
elektrických vlakových jednotek RegioPanter. Kraj Vy-
sočina je u Českých drah objednal a nechal je nasadit 
na osobní vlaky Havlíčkův Brod – Jihlava město a Kolín 
– Havlíčkův Brod – Žďár nad Sázavou. V soupravách je 
klimatizace, jsou bezbariérové, přepravují kočárky 
i jízdní kola, dostupné jsou elektrické zásuvky pro dobí-
jení přenosné elektroniky, audiovizuální informační sys-
tém. Kraj Vysočina nyní očekává nasazení nových jed-
notek řady 847 RegioFox, které spojí Havlíčkův Brod 
s Pardubicemi. 
 

Další peníze do silnic: Kraj Vysočina posílil letošní roz-
počet na opravy silnic. Už od září se postupně začne 
pracovat na dalších 25 úsecích krajských komunikací, 
za souvislé opravy zaplatí Kraj Vysočina 300 miliónů ko-
run. Kraj na opravy využije například uspořené peníze 
v rámci vlastních investičních projektů, kde se podařilo 

díky veřejné zakázce vysoutěžit nižší ceny, než se před-
pokládalo, ale také ze stavebních projektů, které z ob-
jektivních důvodů začaly později nebo budou dotované 
z evropských fondů.  Z krajského rozpočtu půjde do 
krajské silniční sítě celkem 1,2 miliardy korun. 
 

O kraji černé na bílém: Kraj Vysočina bude mít svou 
první publikaci o dějinách regionu. Bude mapovat histo-
rii, vývoj veřejné správy a hospodářské, dopravní, kul-
turní a společenské vazby na území dnešního Kraje Vy-
sočina. Zaměřena přitom bude na kraj jako na celek 
v jeho nynější podobě, což je pojetí, kterému se dosud 
žádný z autorských týmů nevěnoval. Kniha zachytí cca 
200 let historie, má mít cca 360 stran a autorský tým na 
ní bude pracovat zhruba 5 let. 
 

Modernizace krajských nemocnic: Nemocnice Pelhři-
mov zabydluje nový Pavilon péče o rodinu, postupně se 
sem z původních prostor přestěhuje dětské oddělení 
vč. nové ordinace praktického lékaře pro děti a dorost, 
gynekologicko-porodnické oddělení a oddělení neurolo-
gie. Už v následujících měsících kraj zahájí stavbu 
vlastního parkovacího domu pro Nemocnici Třebíč, pře-
stavbu a dostavbu infekčního oddělení Nemocnice 
Havlíčkův Brod a postupně dokončí generální opravy 
vstupního pavilonu Nemocnice Nové Město na Moravě. 
Projektově se intenzivně připravuje stavba nového pa-
vilonu geriatrie a parkovacího domu Nemocnice Jihlava. 
  
Nabídka kotlíkových dotací: Od 1. září 2023 přijímá 
Kraj Vysočina elektronická podání žádostí o kotlíkové 
dotace nízkopříjmových domácností. Informace týkající 
se kotlíkových dotací poskytují školení odborníci i na te-
lefonním čísle 564 602 888 nebo na mailu kotliky@kr-
vysocina.cz. Technickou podporu při potížích s vyplňo-
váním elektronického formuláře žádosti je možné kon-
taktovat na telefonním čísle 564 602 889. Pokyny, me-
todiku a všechny potřebné formuláře najdete i na ad-
rese: www.kr-vysocina.cz, sekce Dotace a finance, Kot-
líkové dotace, Aktuality. K rozdělení je připraveno 103 

KRAJSKÝ ÚŘAD KRAJE VYSOČINA – SLOVO HEJTMANA 

 

CO SE DĚJE VE SNĚMOVNĚ? 

 

mailto:kotliky@kr-vysocina.cz
mailto:kotliky@kr-vysocina.cz
http://www.kr-vysocina.cz/
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miliónů korun, které vystačí na pokrytí více než 575 žá-
dostí. 
 

Rozšíření terénní pečovatelské služby: Mikroregion 
Velkomeziříčsko-Bítešsko, město Velké Meziříčí a Kraj 
Vysočina začnou už příští rok pilotně rozšiřovat terénní 
pečovatelské služby. Služba, která bude veřejnosti nově 
k dispozici 7 dní v týdnu od 7.00 do 20.00 hodin, bude 
dostupná i v menších obcích, které ji zatím neměly nebo 
v nich byla zajištěna pouze okrajově. Tento projekt by 
do budoucna mohl být cestou, jak umožnit především 
seniorům, kteří potřebují pomoc pečovatelek, zůstat 

ve svém domácím prostředí či ve svých rodinách. Města 
a obce by měly přispívat do společného fondu ročně 
částkou 100 korun na obyvatele. Kraj Vysočina navýší 
v této části regionu počet dotovaných pracovních 
úvazků pro zajištění terénních pečovatelských služeb. 
Pokud se tento systém péče osvědčí, mohl by se rozšířit 
i do dalších částí kraje. 
Další důležité a zajímavé informace z Kraje Vysočina 
pro Vás budou připravené opět za měsíc. Přeji Vám 
krásný podzim.  

Vítězslav Schrek, hejtman Kraje Vysočina 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

  
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PLÁNOVANÉ AKCE 

17. 10.  Beseda – větrné elektrárny Obec 

18. 10.  Zasedání zastupitelstva Obec 

20. – 22. 10.  Kontejner na velkoobjemový odpad Obec 

24. 10.  Setkání: Imunita přírodní cestou  Obec 

30. 10. Odstávka elektřiny Obec 

31. 10. Svoz nebezpečného odpadu Obec 

2. 11.  Čaj o páté Obec 

10. 11. Lampionová stezka SDH 

 

 

ŽIVOTNÍ  JUBILEUM 
 

V měsíci říjnu oslaví výročí narození: 
 

Hana Ondráčková, Oudoleň 69 

Pavel Stránský, Oudoleň 83 

František Bureš, Oudoleň 12 

Zdeněk Benc, Oudoleň 147 
 

BLAHOPŘEJEME! 
 

 
 
 

 
 

 

 

Viktorii Ondráčkovou,

Elišku Novákovou,

 
 

KULTURA – INZERCE - FOTOOKÉNKO 

 
 

TIŠE VZPOMÍNÁME 
 

 
 
 
 

Tichou vzpomínku věnujeme  

panu Stanislavu Tomkovi, 

který zemřel 15. září 2023 

ve věku 79 let. 
 

 
                                                                                    

            
 

 

Sokolníkovi Václavu Augustinovi 

 vyšla pátá kniha s názvem 

 “Výcvik loveckého dravce ve 21. století” 

      V případě zájmu o zakoupení této knihy, 

stejně jako dvou knih předchozích, kontaktujte 

přímo pana Václava Augustina na telefonním 

čísle:  603 536 721 nebo na emailu: 

augustin@ldopribyslav.cz. 

       Více informací najdete na webových 

stránkách www.vaclavaugustin.cz. 

 

 

mailto:augustin@ldopribyslav.cz
http://www.vaclavaugustin.cz/
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POTŘEBUJETE PRŮKAZOVOU FOTOGRAFII?  

Můžete si ji nechat zhotovit přímo na Městském úřadě v Chotěboři. 
 
Vážení spoluobčané, 
       informujeme Vás tímto, že dne 8. 9. 2023 byla ukončena činnost provozovny fotoateliéru Pixelstudio paní Marie 
Voňkové. V této provozovně byla možnost nechat se vyfotografovat a zhotovit průkazovou fotografii, která je ne-
zbytná pro vystavení průkazu pro osoby se zdravotním postižením, parkovacího průkazu označující vozidlo přepra-
vující osobu těžce zdravotně postiženou a průkazu pro přepravu seniorů. V Chotěboři není jiná provozovna, která 
by fotografovala a zhotovila průkazové foto. Aby i nadále město Chotěboř zajistilo občanům tuto činnost za výše 
uvedeným účelem, jednalo s paní Voňkovou, která je ochotna pro město zajistit službu fotografování seniorů a 
zdravotně postižených občanů a zhotovování průkazových fotografií. Vyřídit průkazovou fotografii bude možné 
každé sudé pondělí v době od 9:00 do 11:00 hodin ve velké zasedací místnosti Městského úřadu Chotěboř, 
boční vchod do budovy, proti vchodu bývalé pošty. Zde proběhne vyfocení, fotografie budou zhotoveny dodatečně 
v co možná nejkratším termínu a předány Úřadu práce Chotěboř, který Vám při žádosti o průkaz TP, ZTP či ZTP/P 
všechny fotografie předá. V případě vyřizování průkazky na přepravu seniorů Vás bude po zhotovení fotografií kon-
taktovat pracovnice Městského úřadu Chotěboř, odboru sociálních věcí – Mgr. Aneta Kvačková. Poplatek na ná-
klady zpracování za 4 ks průkazkových fotografií činí 100 Kč, které uhradíte při fotografování přímo paní Voňkové. 
V případě potřeby vyfotografovat imobilního občana je možno kontaktovat paní Voňkovou na tel. č. 774 311 205 či 
na e-mailu info@4dspace.cz a dohodnout se na dalším postupu.  
     Věříme, že tato služba bude pro Vás užitečná.                                                                                      MÚ Chotěboř 

 

 

CVIČENÍ 
AEROBICU 

 

Pokud máš ráda 
aerobic a cvičení 

s hudbou, 
přijď mezi nás. 

 
Cvičíme  

každé pondělí  
v době od 16.00 do 17.00 hodin 

v kulturním domě. 
Vhodné pro dívky  

od I. třídy základní školy. 
S sebou sportovní oblečení 

a přezůvky. 
 

 

USKUTEČNILO SE JIŽ DRUHÉ SETKÁNÍ 

U „ČAJE O PÁTÉ“ 
 

     První zářijový a říjnový čtvrtek se naše seniorky sešly 
v místním pohostinství u „Čaje o páté“. Sešly se, aby si 
společně popovídaly, postěžovaly, zavzpomínaly a hlavně se 
zasmály. Na první setkání upekla paní Stránská na přivítanou 
ke kávě a čaji svatební koláčky. Občerstvení na dalším setkání 
již bylo zcela v režii seniorek. Zatím se vždy sešly jen samé 
ženy. Žádný muž zatím neměl odvahu přijít. Ale co není, může 
být. Čeká nás podzim, tedy dříve tma, práce na zahrádce a na 
polích bude hotová. Nabízí se tedy čas k debatám a povídání 
při dlouhých večerech. 
     A tak neváhejte využít možnosti tohoto setkání a vždy první 
čtvrtek v měsíci od 17:00 hodin v pohostinství v kulturním 
domě se budeme těšit na vaši společnost. 
     Pro zájemce je připraveno auto a po telefonické domluvě na 
obci vás svezeme a rozvezeme do domovů.     
                                                                        Pavlína Blažková 
                                                                                    

Vzpomínkové setkání paní Jany Benákové 

s panem Janem Teclem.  

Foto: Pavlína Blažková 

Foto: Pavlína Blažková 

mailto:obec@oudolen.cz
http://www.oudolen.cz/
mailto:info@4dspace.cz
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Účastníci zájezdu ZA KRÁSAMI NAŠÍ VLASTI. Foto: Jana Kubátová 

 
 
 
 


